

《粵港澳大灣區（內地、香港）個人信息跨境流動標準合同》簡介會

Briefing on the “Standard Contract for the Cross-boundary Flow of Personal Information Within the Guangdong-Hong Kong-Macao Greater Bay Area (Mainland, Hong Kong)”

報名表格 Registration Form

日期 / **Date:** 2024 年 12 月 10 日 (星期二)

10 December 2024 (Tuesday)

時間 / **Time:** 上午 11 時至中午 12 時

11:00 am - 12:00 noon

形式 / **Format:** 線上 Online

語言 / **Language:** 廣東話 Cantonese

* 必填 Indicates required field

1 組織名稱*

Name of Organisation

2 行業*

Industry

3 聯絡電郵地址*

Contact Email Address

如有興趣參加簡介會的組織，請於 **2024 年 11 月 29 日或之前**將填妥的報名表格電郵至數字政策辦公室（數字辦）（電郵地址：gbascc@digitalpolicy.gov.hk）。

由於名額有限，數字辦會以先到先得的形式分配名額。

數字辦將於 **2024 年 12 月 6 日或之前**向成功登記的組織發出確認電郵回覆作實，網上簡介會連結將於確認電郵內提供。如組織沒有收到確認通知，則可視作其報名不成功。

For organisations interested in attending the briefing session, please email the completed registration form to Digital Policy Office (DPO) **on or before 29 November 2024** (email address: gbascc@digitalpolicy.gov.hk). As capacity is limited, registrations will be conducted on the first-come-first-served basis.

The DPO will notify successful organisations **on or before 6 December 2024** by email. The link will be provided in the confirmation email to successful registrants. Those who do not receive our confirmation email may assume their applications are unsuccessful.

如有查詢，請電郵至數字辦（電郵地址：gbascc@digitalpolicy.gov.hk）。

For enquiries, please email to DPO (email address: gbascc@digitalpolicy.gov.hk).